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RĒZEKNES NOVADA DOME 

TAUTSAIMNIECĪBAS ATTĪSTĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

 Rēzeknē 
 
2023.gada 9.martā Nr. 5 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 09:06 
Sēde atklāta plkst. 09:08 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Georgijs Jevsikovs  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Gunārs 
Smeilis, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita 
Tērauda, Deputāts Guna Zenčenko, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika 
Teirumnieka, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts Vilis 
Deksnis, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Staņislavs 
Šķesters, Deputāts Inta Brence. 

 
Uzaicinātie: 

 Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Edmunds Džiguns (3.§), Attīstības plānošanas 
nodaļas vadītājs Edmunds Džiguns (20.§). 
 

Darba kārtībā: 
 
1. Par izpilddirektora darba novērtēšanu. 

2. Par izpilddirektora vietnieka darba novērtēšanu. 

3. Par lēmuma pieņemšanu autoceļa V735 Stabulnieki-Sīļukalns-Varakļāni bezatlīdzības 
nodošanai pašvaldībai un izmaiņām Ceļu autoceļu reģistrā. 

4. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 29.decembra lēmuma „Par 
Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes vienībām, 
valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un zemes 
izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.22 Silmalas pagastā”. 

5. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2012.gada 19.jūlija lēmumā „ Par zemes 
lietošanas tiesību izbeigšanu Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmā 
reģistrētām nekustamā īpašuma tiesiskā valdījumā esošām zemes vienībām un 
ieskaitīšanu pašvaldībai piekritīgajās zemēs Feimaņu pagastā”. 
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6. Par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 
7876 002 0306 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienības sadali 
Ozolaines pagastā. 

7. Par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantoto zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 
7888 007 0304, 7888 002 0377 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes 
vienību apvienošanu Silmalas pagastā. 

8. Par rezerves zemes fondā ieskaitīto un īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantoto zemes 
vienību ar kadastra apzīmējumiem 7876 006 0233, 7876 004 0017 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Ozolaines pagastā. 

9. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7846 003 
0374, 7846 003 0375 Čornajas pagastā. 

10. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7850 008 0182 
Dricānu pagastā. 

11. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7888 007 
0279 un 7888 002 0180 Silmalas pagastā. 

12. Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldībai piekritīgajā zemes vienībā ar kadastra 
apzīmējumu 7876 002 **** ar S.B. Ozolaines pagastā. 

13. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” un “(..)” 
Audriņu pagastā. 

14. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)", Feimaņu 
pagastā. 

15. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Lūznavas 
pagastā. 

16. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” Mākoņkalna 
pagastā. 

17. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” Nautrēnu 
pagastā. 

18. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam SIA “(..)” (..), 
Silmalas pagastā. 

19. Par SIA “ASKO AS” izsniegtās derīgo izrakteņu atļaujas Nr. 5 atcelšanu smilts- grants 
derīgo izrakteņu atradnē Ismeri- Lipuški. 

20. Par autoceļa Nr.4004 Šoseja-Kozlovka-Klusā piestātne izslēgšanu no Autoceļu reģistra. 
 

1.§ 
Par izpilddirektora darba novērtēšanu 

Ziņo Silvija Kipļuka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par izpilddirektora darba novērtēšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
izpilddirektora darba novērtēšanu". 
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2.§ 
Par izpilddirektora vietnieka darba novērtēšanu 

Ziņo Silvija Kipļuka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par izpilddirektora vietnieka darba novērtēšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
izpilddirektora vietnieka darba novērtēšanu". 

 
3.§ 

Par lēmuma pieņemšanu autoceļa V735 Stabulnieki-Sīļukalns-Varakļāni bezatlīdzības 
nodošanai pašvaldībai un izmaiņām Ceļu autoceļu reģistrā 

Ziņo Andris Koļčs: Izskatot SIA “Latvijas Valsts ceļi” (turpmāk – LVC) 2022.gada 
11.oktobra vēstuli, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par lēmuma pieņemšanu autoceļa 
V735 Stabulnieki-Sīļukalns-Varakļāni bezatlīdzības nodošanai 
pašvaldībai un izmaiņām Ceļu autoceļu reģistrā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir grunts ceļš, kas nav labā stāvoklī. Kas šo ceļu apkalpos? Tas ir 
valsts kategorijas ceļš. Vai tagad pašvaldība pārņems visus valsts 
ceļus? 

Izsaka viedokli Andris 
Koļčs: 

Šis ceļš pašvaldībai ir par labu, jo, ja Dekšāru ciematā nosaka 30m 
platu aizsargjoslu apbūvei, tas nerada labāko situāciju. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

MK noteikumi par ceļu uzturēšanu parasti neatbilst pašvaldības 
interesēm, piemēram, ciema robežās. Un pašvaldība biežāk pļauj zāli 
un uztur ceļu, nekā valsts. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Sakarā ar teritoriālo plānojumu ir iespēja attīstīt ciematus, lai, 
iebraucot, cilvēki varētu būvēt tuvāk pie ceļa un attīstīties. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet ceļš nav tas labākais. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Protams, ir jādomā par iedzīvotājiem, kas tur dzīvos. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai Dekšāres ciemā cilvēki gribēs būvēties tuvu ceļa malai! Neredzu 
pamatojumu šī autoceļa nodošanai pašvaldībai. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Neiet runa par visa ceļa pārņemšanu, bet gan par posma pārņemšanu, 
kas ir ciema teritorija. Būs diskusijas arī par citiem ciemiem, jo MK 
noteikumi Nr.26 reglamentē valsts un pašvaldības uzturēšanas kārtību, 
nosakot uzturēšanas klases (sniedz detalizētu informāciju). 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Pašvaldībai par ceļa uzturēšanu līdzi nāks arī finansējums. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja brauks valsts nozīmes ceļa tīrītājs, vai šajā ceļa posmā pacels augšā 
lāpstu un netīrīs? 
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Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Līdz tam brīdim, kad valsts nozīmes ceļu tīrītājs brauks pa šiem 
ceļiem, pašvaldība tos jau būs vairākas reizes iztīrījusi saistībā ar 
iedzīvotāju sūdzībām. Pašvaldība ceļus tīra ātrāk. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Jo vairāk ceļu ciematos piederēs pašvaldībai, jo vieglāk notiks 
saimnieciskā darbība - sakopšana, tīrīšana, ceļu remonti u.tt. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
lēmuma pieņemšanu autoceļa V735 Stabulnieki-Sīļukalns-
Varakļāni bezatlīdzības nodošanai pašvaldībai un izmaiņām 
Ceļu autoceļu reģistrā". 

 
4.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 29.decembra lēmuma „Par 
Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes 

vienībām, valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un 
zemes izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.22 Silmalas 

pagastā” 
Ziņo Marta Vizule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 
29.decembra lēmuma „Par Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām 
apbūvētām un neapbūvētām zemes vienībām, valstij piekritīgajām 
apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un zemes 
izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.22 
Silmalas pagastā”. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 
29.decembra lēmuma „Par Rēzeknes novada pašvaldībai 
piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes vienībām, 
valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes 
vienībām un zemes izmantošanu zemes reformas 
pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.22 Silmalas pagastā”". 
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5.§ 
Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2012.gada 19.jūlija lēmumā „ Par zemes 

lietošanas tiesību izbeigšanu Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmā 
reģistrētām nekustamā īpašuma tiesiskā valdījumā esošām zemes vienībām un 

ieskaitīšanu pašvaldībai piekritīgajās zemēs Feimaņu pagastā” 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Valsts zemes dienesta Latgales reģionālās pārvaldes 

2023.gada 24.februāra vēstuli, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma 
projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par grozījumiem Rēzeknes 
novada domes 2012.gada 19.jūlija lēmumā „ Par zemes lietošanas 
tiesību izbeigšanu Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas 
sistēmā reģistrētām nekustamā īpašuma tiesiskā valdījumā esošām 
zemes vienībām un ieskaitīšanu pašvaldībai piekritīgajās zemēs 
Feimaņu pagastā”. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2012.gada 19.jūlija 
lēmumā „ Par zemes lietošanas tiesību izbeigšanu 
Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmā 
reģistrētām nekustamā īpašuma tiesiskā valdījumā esošām 
zemes vienībām un ieskaitīšanu pašvaldībai piekritīgajās 
zemēs Feimaņu pagastā”". 

 
6.§ 

Par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 
7876 002 0306 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienības 

sadali Ozolaines pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Maltas apvienības pārvaldes 2023.gada 23.februāra 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās 
zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7876 002 0306 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienības sadali 
Ozolaines pagastā 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Sadale notiks sakarā ar zemes statusu? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Nē. Uz minētā gabala daļa ir lauksaimniecības zeme. Šī zeme ir nodota 
nomā, bet pārējā zems daļa ir apaugusi ar krūmiem un kokiem. Tālāk 
tiks veikta uzmērīšana un nodota atsavināšanai izsoles kārtībā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai ir esošā nomnieka vaina, ka zemes vienība ir aizaugusi? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Nē, nomas līgums tika noslēgts nesen. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 7876 002 0306 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienības sadali 
Ozolaines pagastā". 

 
7.§ 

Par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantoto zemes vienību ar kadastra 
apzīmējumiem 7888 007 0304, 7888 002 0377 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības 

vārda un zemes vienību apvienošanu Silmalas pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Maltas apvienības pārvaldes 2023.gada 23.februāra 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantoto 
zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7888 007 0304, 7888 002 
0377 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes 
vienību apvienošanu Silmalas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantoto zemes vienību ar 
kadastra apzīmējumiem 7888 007 0304, 7888 002 0377 
reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes 
vienību apvienošanu Silmalas pagastā". 

 
8.§ 

Par rezerves zemes fondā ieskaitīto un īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantoto zemes 
vienību ar kadastra apzīmējumiem 7876 006 0233, 7876 004 0017 reģistrēšanu 

zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Ozolaines pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatījusi Maltas apvienības pārvaldes 2023.gada 22.februāra 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par rezerves zemes fondā ieskaitīto un īpašuma 
tiesību atjaunošanai neizmantoto zemes vienību ar kadastra 
apzīmējumiem 7876 006 0233, 7876 004 0017 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Ozolaines pagastā. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
rezerves zemes fondā ieskaitīto un īpašuma tiesību 
atjaunošanai neizmantoto zemes vienību ar kadastra 
apzīmējumiem 7876 006 0233, 7876 004 0017 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Ozolaines pagastā". 

 
9.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7846 
003 0374, 7846 003 0375 Čornajas pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatījusi Kaunatas apvienības pārvaldes 2023.gada 17.februāra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām 
ar kadastra apzīmējumiem 7846 003 0374, 7846 003 0375 Čornajas 
pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra 
apzīmējumiem 7846 003 0374, 7846 003 0375 Čornajas 
pagastā". 

 
10.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7850 008 
0182 Dricānu pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 
7850 008 0182 Dricānu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumu 7850 008 0182 Dricānu pagastā". 

 
11.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7888 
007 0279 un 7888 002 0180 Silmalas pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Maltas apvienības 
pārvalde” 2023.gada 22. februāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par starpgabala 
statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7888 
007 0279 un 7888 002 0180 Silmalas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra 
apzīmējumiem 7888 007 0279 un 7888 002 0180 Silmalas 
pagastā". 

 
12.§ 

Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldībai piekritīgajā zemes vienībā ar kadastra 
apzīmējumu 7876 002 **** ar S.B. Ozolaines pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot S.B. 2023.gada 28.februāra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par ceļa 
servitūta nodibināšanu pašvaldībai piekritīgajā zemes vienībā ar 
kadastra apzīmējumu 7876 002 **** ar S.B. Ozolaines pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par ceļa 
servitūta nodibināšanu pašvaldībai piekritīgajā zemes 
vienībā ar kadastra apzīmējumu 7876 002 **** ar S.B. 
Ozolaines pagastā". 
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13.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” un “(..)”, 
Audriņu pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”AMETRS” sertificētas zemes ierīkotājas Līgas 
Romančukas 2023.gada 16.februārī iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)” un “(..)”, Audriņu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)” un “(..)”, Audriņu pagastā". 

 
14.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)", Feimaņu 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”Latvijasmernieks.lv” sertificētas zemes ierīkotājas 
Kristīnes Mundas 2023.gada 1.martā iesniegto zemes ierīcības 
projektu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam "(..)", Feimaņu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam "(..)", Feimaņu pagastā". 

 
15.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Lūznavas 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”AMETRS” sertificētas zemes ierīkotājas Līgas 
Romančukas 2023.gada 16.februārī iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
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sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Lūznavas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Lūznavas pagastā". 

 
16.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, 
Mākoņkalna pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”Latvijasmernieks.lv” sertificētas zemes ierīkotājas 
Kristīnes Mundas 2023.gada 20.februārī iesniegto zemes ierīcības 
projektu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Mākoņkalna pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Mākoņkalna pagastā". 

 
17.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Nautrēnu 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”AMETRS” sertificētas zemes ierīkotājas Līgas 
Romančukas 2023.gada 2.martā iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Nautrēnu pagastā 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Nautrēnu pagastā" 

 
18.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam SIA “(..)” (..), 
Silmalas pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”AMETRS” sertificētas zemes ierīkotājas Līgas 
Romančukas 2023.gada 27.februārī iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam SIA “(..)” (..), Silmalas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam SIA “(..)” (..), Silmalas pagastā". 

 
19.§ 

Par SIA “ASKO AS” izsniegtās derīgo izrakteņu atļaujas Nr. 5 atcelšanu smilts- grants 
derīgo izrakteņu atradnē Ismeri- Lipuški 

Ziņo Ruta Sidorova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par SIA “ASKO AS” izsniegtās derīgo izrakteņu atļaujas Nr. 5 
atcelšanu smilts- grants derīgo izrakteņu atradnē Ismeri- Lipuški. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Uz vienošanās pamata? 

Izsaka viedokli Ruta 
Sidorova: 

Jā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par SIA 
“ASKO AS” izsniegtās derīgo izrakteņu atļaujas Nr. 5 
atcelšanu smilts- grants derīgo izrakteņu atradnē Ismeri- 
Lipuški". 

 
20.§ 

Par autoceļa Nr.4004 Šoseja-Kozlovka-Klusā piestātne izslēgšanu no Autoceļu reģistra 
Ziņo Andris Koļčs: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par autoceļa Nr.4004 Šoseja-Kozlovka-Klusā piestātne 
izslēgšanu no Autoceļu reģistra. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tur dzīvo četras saimniecības? 

Izsaka viedokli Andris 
Koļčs: 

Tie ir objekti. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir pašvaldības ceļš? 

Izsaka viedokli Andris 
Koļčs: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Šo ceļu grib izslēgt pašvaldība? 

Izsaka viedokli Andris 
Koļčs: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kas šo ceļu uzturēs? Servitūte tur arī ir, ja tas ir pašvaldības ceļš? 

Izsaka viedokli Andris 
Koļčs: 

Procedūra nosaka, ka vispirms ir jāizslēdz no ceļu reģistra, tikai pēc 
tam runāt par servitūti. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ceļu jāizslēdz, jo tas ir sliktā kvalitātē? 

Izsaka viedokli Andris 
Koļš: 

Pašvaldība neplāno tur ieguldīt attiecīgos līdzekļus. Pēc grāmatvedības 
bilances vērtības atlikusī vērtība ir 7 euro. Ceļu servitūta turētāji to 
uzturēs pienācīgā kārtībā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai ir kāds plāns, kur redzama ceļa atrašanās vieta? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Pirmkārt, iniciatīva par šī jautājuma skatīšanu nāca tieši no 
privātīpašniekiem. Otrkārt, šādu ceļu atrašanās ceļu reģistrā ir kāda 
pašvaldības darbinieka absolūti nepieļaujama kļūda. Šis ceļš 
nekvalificējas pašvaldības ceļa statusam. Tam nav jānosaka atbilstoša 
ceļu klase, atbilstoši MK 26.noteikumiem. Ceļu servitūta noteikšanas 
gadījumā, ceļa servitūta lietotājs ir tiesīgs pats veikt ieguldījumus. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Ir noteikti kritēriji pēc kuriem var tikt reģistrēts pašvaldības ceļš 
(sniedz skaidrojošu informāciju). 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Cik īpašumu pieslēdzas šim ceļam? Kam par labu būs servitūts? 
Pēdējam īpašniekam vai pirmajam, kas to paņems? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Tur ir pašvaldības autoceļš, abās pusēs ir nekustamais īpašums, kas 
aiziet visa ceļa garumā. Ceļa galā ir bijusi viensēta, bet pašlaik būvju 
tur vairs nav. 

Izsaka viedokli Andris 
Koļčs: 

Servitūts būs par labu pēdējam īpašniekam. 
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Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Par to tiks lemts nākotnē. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Apskatot karti, te ir redzami 4 vai 5 īpašnieki, kuriem šis ceļš pieiet. 
Arī lauksaimniecības zemes tur ir. Kāpēc tad priekš uzņēmēja netiek 
saglabāts ceļš? Ja tur neviens nebrauc, tad nav jāiegulda nauda. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Nauda arī netiek ieguldīta. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet, ja būs nepieciešams apsaimniekot? 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Pierobežniekiem situācija uzlabosies. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kā uzlabosies, ja tur nebūs ceļa? 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Komersanti to savedīs kārtībā. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Pēc pagasta pārvaldes sniegtā atzinuma uz attiecīgā pašvaldības zemes 
gabala nav būves. Tās ir noņemamas no kadastra, jo tur ir tikai ieauguši 
pamati, kas jālikvidē. Un īpašnieka nav. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Izskatot šādus jautājumus, lūgums pieaicināt attiecīgo speciālistu. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Šobrīd atbildīgā persona ir uz pārejošas darbnespējas lapas. 

Izsaka viedokli Aija 
Kiserovska: 

Pielikumā esošajā e-parakstītajā vēstulē ir teikts - "Par vajadzību 
saglabāt vai nesaglabāt pašvaldības ceļa statusu ceļam, varam teikt 
tikai to, ka galvenais pēc statusa maiņas, lai fiziskās un juridiskās 
personas pa šo ceļu varētu nokļūt līdz saviem īpašumiem un arī lai tiktu 
atbalstīta komersanta iniciatīva veikt saules elektrostacijas būvniecību 
nekustamajos īpašumos". Vai tas būs iespējams? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd šis jautājums tiek risināts, lai būtu arī tiesisks pamats šim 
komersantam, kurš ir iecerējis tur veidot arī saules parku, ieguldīt 
līdzekļus, arī saskaņojot attiecīgās darbības ar būvvaldi, servitūta 
nostiprināšanai (sniedz informāciju par servitūta piešķiršanas 
atļaujām). 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ja uzņēmums ir gatavs ieguldīt pats savus līdzekļus, tad, lai tas arī 
darbojas. Ar šo lēmumu pašvaldība komersantam tikai palīdzēs. 
Attiecīgais ceļš nebūs izmantojams tikai vienam uzņēmējam un tikai 
līdz vienam zemes gabalam. Visi piekritīgo zemes gabalu īpašnieki 
tiks pie saviem zemes gabaliem. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
autoceļa Nr.4004 Šoseja-Kozlovka-Klusā piestātne 
izslēgšanu no Autoceļu reģistra". 

 
 
Sēde slēgta plkst. 09:46 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:                                                                               Georgijs Jevsikovs 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 

 


